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Na tento den jsme čekali téměř 60 let. Ale pak, když jsme konečně

slyšeli pravdu, necítili jsme nic víc než zatuchlé zadostiučinění, že to,

co jsme vždy věděli, se konečně říká veřejně.

16. prosince loňského roku zdaleka nejpopulárnější americký

komentátor Tucker Carlson ve své zdaleka nejpopulárnější americké

talk show Tucker Carlson Tonight odhalil, že zdroj ze CIA, který má

přístup ke všem dokumentům, odpověděl na následující: otázka:

“Byla CIA zapojena do atentátu na amerického prezidenta Johna F.

Kennedyho?”

Citát: „Odpověď je ANO… USA jsou úplně jiná země, než jsme si kdy

představovali. Všechno je falešné, falešné.”

A pak? Co se stalo další den? Kolik médií přijalo toto prohlášení? Co

řekla CIA? Co řekla vláda? No nic se nestalo. V zemi zavládlo

ticho. Po všech těch letech by to tak mělo být? Jen mlčky, bez

rozporů, přiznáte, že jste se podílel na vraždě nebo ji dokonce

inicioval… bez následků… a pak se pustíte do práce jako
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obvykle? Koneckonců, koho zajímá vražda prezidenta? Také: Co

dobrého může vzejít z toho, když lidem vysvětlíte, že vaše vlastní

tajná služba je nejhorší zločinecká organizace na světě? Kluci jsou

obránci naší svobody! Opravdu si myslíte, že dokážete vyhnat

Američany z jejich víry ve vlastní zemi jako zdroj všech požehnání na

zemi? Navzdory důkazům? Přijít, prostě přestaň mluvit o

důkazech. Neboť důkazů pravdy bylo vždy mnoho. Tehdy i bez

mobilu.

Často zaznívá tvrzení, že zorganizovaný atentát na Kennedyho, tak

jak k němu došlo, by dnes již nebyl možný. Dnes by bylo mobilů tolik,

že záběry přítomných by nade vší pochybnost dokázaly, jak k vraždě

skutečně došlo.

že se nesměju. Tvrdím, že nezáleží na tom, jaké záběry akce jsou k

dispozici. Ať tak či onak, manipulátoři událostí by vymysleli příběh,

který by byl sice v rozporu s obrázky, ale byl by vtloukán do myslí

lidí, dokud by většina nebyla přesvědčena, že muž zastřelil

Kennedyho, který v tu chvíli ani nebyl, byl ve skutečnosti nahoře u

okna v údajné místo činu. Ani to ne, ale koho to zajímá? Ty

nejabsurdnější věci můžete dnes lidem prezentovat jako pravdu. Jedí

všechno.

77 pravd pro mé americké přátele

Vzpomínáte na události 11. září 2001 v New Yorku. Před velkými 21

lety. Více než 100 hasičů, kteří byli na místě, uvedlo, že slyšeli

výbuchy. Ve vzorcích prachu z místa činu byly nalezeny stopy

výbušnin. Budova 7 se zhroutila volným pádem za 2,3 sekundy. Není

tedy divu, že se tisíce postižených Američanů pokusily podat soudu

obvinění z vraždy související s bombovým útokem. Se všemi

důkazy. Jak stanoví právní řád. Do dnešního dne však žádný soud

toto obvinění neuznal. Mick Harrison, ředitel právního výboru,

nedávno řekl, že existuje jen naděje, že Nejvyšší soud, nejvyšší soud v

USA, žalobu přijme. Po více než 21 letech!!! Stejně jako v případě

atentátu na Kennedyho se zdá, že někteří mocní lidé nechtějí znát
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pravdu nebo chtějí zabránit zveřejnění pravdy, kterou znají. A velká

otázka, mohlo by se stát, že ve tmě existuje více jiných událostí? O

tom by se dala napsat kniha, nemyslíš?

Jsem zastáncem filozofie, že byste se měli vždy snažit dostat věci

přímo k věci. Při vší dobré vůli je úžasné, že za posledních 120 let ty

největší nepořádky, největší konspirace vždy měly něco společného s

USA a že žádný z nich nebyl nikdy objeven. Kdybychom aspoň jednu

z těch šmejdů nechali vyhodit. Tak jen jeden…

Ale nelétají, protože odtrženi od reality jim byla do mozku zasazena

zmanipulovaná realita. Totálně odtržené od skutečných

událostí. Dnes vám bez námahy dokážou, že černá je bílá.

Minulý rok jsem napsal knihu s názvem 77 pravd pro mé americké

přátele a nabídl ji americkým nakladatelstvím. Po počátečním zájmu

některých z těchto vydavatelů nakonec všichni odmítli tento rukopis

publikovat. Napsal jsem, že americké historické lži tvoří řetěz kostek

domina. Největší a nejdůležitější domino je druhá světová

válka. Pokud by měla být odhalena jen jedna z těchto historických lží,

pak by se řetězec domino a s ním celá stavba lží ve Spojených státech

amerických zhroutila. Především monstrózní střed všech lží by

rozvířil Američany: Druhá světová válka.

To se samozřejmě nesmí stát. A to je důvod, proč Američané smějí

žvanit o atentátu na Kennedyho nebo o 11. září nebo o Pearl

Harbour. Ale žádný Američan by se neodvážil zkazit příběh o druhé

světové válce. Kdyby se to vyhodilo, celý americký obchod by se

zhroutil. To se nikdy nesmí stát. Nikdy!

Tucker Carlson proto může veřejnosti vypustit malé, vzrušené detaily

nebo upoutávky, aby vyvolal dojem, že stále existuje naděje na

pravdu, ale úplná pravda činu není nikdy prezentována.

Jak Ukrajina vyhrála válku
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Brutální pravda o neomezeném pokračování šmejdy nám vyšla

najevo těsně před Vánoci. Poté ukrajinský prezident Zelenskyj

promluvil v americkém Kongresu. Potlesk ve stoje. Pouze tři ze

zastupitelů odmítli vstát a vstoupit do divadla. Dalších 45 miliard

dolarů pro Ukrajinu. Aby Ukrajina vyhrála. Totální absurdita, ale

zúčastnili se (skoro) všichni poslanci. Museli. Je jedno, ke které

straně patří. Pokud jde o válku a peníze pro armádu, jsou na tom

všichni stejně. Američané hlasovali o týdny dříve a doufali, že většina

republikánů v Kongresu si nyní vynutí obrat. A pak jim tito kluci

ukázali, co si myslí o voličích: Demonstrace strany úplné

jednoty. Totální zrada před světem. Demokracie v celé své ošklivosti,

pokrytectví a korupci. Pokud jste měli oči k vidění, prostě jste to

museli vidět. Jak mohl nevidět, co se děje?

A pak čestný host v parlamentu skutečně řekl toto: „Už jsme vyhráli

propagandistickou válku.“ Vidíte, ten člověk věděl a ví, o co jde. Koho

zajímá realita? Většina Američanů pohrdá Rusy a miluje

Ukrajince. Za cenu statisíců životů. Na úkor milionů uprchlíků. Stálo

a stojí to za to? Na tuto otázku odpověděli Američané během své

historie mnohokrát. Lidské životy se nepočítají. na penězích

záleží. moc záleží.

Vrchní velitel

V žádné zemi na světě není prezident povýšen jako vrchní velitel, což

je v USA naprosto normální. A jako Američan, když potkáte vojáka,

řeknete „děkuji za vaši službu“, ačkoli kdy naposledy Američany

ohrožovala nějaká země? V roce 1812, kdy Američané sami (!)

vyhlásili válku Anglii, která byla s Napoleonem tak zaneprázdněná,

že se Angličané nemohli s Američany pořádně zaplést. Navzdory

tomu se Angličanům v roce 1814 podařilo dobýt Washington a vypálit

Bílý dům. Na Štědrý den roku 1814 byl uzavřen mír. A to bylo asi tak

všechno. Přes 200 let nikoho nenapadlo zaútočit na

Američany. proč? Přesto Amerika potřebuje téměř gigantickou
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armádu. Rozpočet se nyní blíží 1 bilionu dolarů. Co dobrého byste s

tím mohli udělat? Trilion dolarů (1000 miliard) ročně by mohl

snadno vyřešit všechny problémy, které Ameriku sužují.

Ale lidé to prostě nechtějí vidět. Proč? Protože na jedné straně si

museli přiznat, že se mýlili, že byli zrazeni, a na druhé straně se

museli změnit. A to radikálně. Kdo je toho schopen? Jak brzy sami

zažijete, až se všechna vaše báječná předsevzetí pro rok 2023 ze

Silvestra opět rozplynou ve vzduchu. Anais Nin řekla: „Vidíme svět

jako odraz naší osobnosti. Ne jako realita.“ Nietzsche hovořil o všech

těchto možných perspektivách. Stručně řečeno: Změna pohledu na

svět je pro lidi obrovská výzva. Jako Němec vám to mohu vysvětlit

bez mnoha slov na jediné téma. Musím si však dávat velký pozor.

Asie a Číňané, Rusko a Židé

Americká profesorka Amy Chuaová ze slavné Yale University,

Američanka i sebepřiznaná Číňanka, smí vidět a říkat věci, které jsou

nám Němcům odepřeny. Když jsem četl její bestseller „World on

Fire“, v některých kapitolách jsem si všiml, jak se ve mně všechno

bránilo rozpoznat, co odporuje mému vymývání mozků německé

historiografie.

Pan profesor věcně a střízlivě napsal, že v průběhu radikálních otřesů

v Rusku po roce 1990 vládlo zemi ekonomicky 7 oligarchů. Z toho

bylo 6 Židů. Když se zeptala svého židovského manžela, proč tomu

tak je, zeptal se udiveně: Proč jen 6? Kdo byl sedmý?

Před sto lety bylo Rusko zemí s největším počtem Židů na zemi (5

milionů ze světové židovské populace čítající asi 10 milionů). V

Rusku dnes stále žije asi 170 000 Židů. Otázka: Kde se vzalo těch 5

milionů? Byli z Izraele, z Blízkého východu? Opravdu? A pak: Kam se

všichni poděli? A pak samozřejmě otázka: Jak může 6 Židů

ekonomicky ovládnout zemi se 143 miliony Rusů?
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Kniha profesora Chua má podtitul: „Jak export demokracie na

volném trhu vytváří etnickou nenávist a globální nestabilitu.“

Mechanismus je jednoduchý: když jedna skupina lidí má přístup k

neomezenému kapitálu a druhá skupina (těch 99,9999 %) pokud ne,

pak si první skupina může koupit cokoli, co se dá levně koupit,

zvláště v okamžiku krize, revoluce nebo převratu. Takovou krizi si

prostě musíte vykouzlit. Stejně jako tenkrát v Rusku. Někteří Židé

měli peníze a koupili obchod. Odkud vzali peníze? Nevím. Otázky:

Má to něco společného s poctivostí nebo dokonce se

spravedlností? Myslíte si, že to Rusové mysleli a stále si myslí, že je to

skvělé? Alespoň to Putin nepovažoval za skvělé.

Mimochodem Číňané udělali totéž: jeli do Indonésie, na Filipíny,

Malajsie, Thajsko nebo Vietnam nebo… Číňané vládnou ekonomice

všude. Tyto výroky nemají nic společného s rasismem. To jsou

fakta. Jinak by se profesor Chua neodvážil k tomuto tématu

přistoupit. Když jsem pracoval v Asii, bez ohledu na to, v jaké zemi,

moji obchodní partneři byli většinou Číňané.

Kamkoli půjdete, německá historie je vždy s vámi

Během mého pobytu v USA mě pozvala židovská rodina v St.

Louis. Tehdy jsem byl poprvé konfrontován s novým světem, se

kterým jsem nikdy neměl nic společného a se kterým jsem vlastně nic

mít nechtěl. V této židovské rodině jsem slyšel, že jsou Židé a

Židé. Stručně řečeno: když dnes přijedu do Německa, potkávám

Němce, kteří jsou Němci, a pak potkávám Němce, kteří mají

německý pas, ale ve skutečnosti Němci nejsou. Stejně jako tady na

Novém Zélandu nejsem Novozélanďan. Tvrdit to by bylo absurdní.

Chci to nechat tak. Udělejte si vlastní výzkum Historie je

hádanka. Pokud to nevzdáte, jednoho dne hádanku vyřešíte. Jednoho

dne se však může ukázat, že puzzle, které se chystáte splnit,

nedopadne tak, jak jste si původně mysleli. Máte pochybnosti o jedné

z částí. Chci vám říci, když jsem měl pochybnosti o německé

historiografii: Vždy jsem měl podezření, že Hollywood je nějak
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důležitý. A tam nechávám v knize o Hollywoodu, že počátkem roku

1945 dala americká vláda dohromady týmy nejlepších režisérů a

kameramanů, kteří měli za úkol cestovat na určitá, již určená místa a

natáčet bezprostředně po kapitulaci Německa. Víc říkat nemusím.

Pokud jste žili ve Spojených státech na konci 70. let, nevyhnutelně

jste narazili na Američany, kteří bojovali proti Německu ve druhé

světové válce. Překvapilo mě, že mě piloti neustále uklidňovali: „V

Drážďanech jsem nebyl zapojen.“ Američtí piloti přesně věděli, co

tam dělali. Co mě také zarazilo, byly výroky mnoha amerických

vojáků: „O Německu jsme toho moc nevěděli. A začali jsme Němce

nenávidět, až když se objevily tyto obrázky.“ Musíte to říct takto:

Američané instrumentalizovali holocaust. Aby to mohli udělat,

museli vědět o holocaustu. A člověk by teď musel odpovědět na

otázku, která také vyvstává s Kennedym a 11. zářím. Tato otázka však

nikdy nebyla položena. Ale je třeba se zeptat.

Americký plukovník a historik Douglas Macgregor během nedávného

rozhovoru řekl: Na teheránské konferenci od 28. listopadu do 1.

prosince 1943 Stalin upozornil amerického prezidenta Roosevelta, že

požadavek bezpodmínečné kapitulace Němcům jen zbytečně zmařil

válečné prodloužení a stál miliony životů. Roosevelt se podle

plukovníka Macgregora ve své typické póze jen podíval na stranu a

slova ignoroval.

Ne, druhá světová válka nebyla o porážce německé armády, ani o

zničení nacistického Německa. Šlo o totální vyhlazení Německa. O

historii, kultuře, základech společnosti, němectví. Na Pořád. A tak

hrozná událost musela být zneužita k ospravedlnění zločinů jako

Drážďany, Hamburk, Darmstadt a mnoho dalších genocid proti

Němcům (asi 2 miliony Němců zemřely při pokusu o útěk). na úkor

Židů. Jak to děláš? Rozděl a panuj. Divide et impera.

Všechno je to fikce
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Informátor, který mluvil s Tuckerem Carlsonem, řekl, že je to

všechno fikce. Ano, všechno je to fikce. To, co vidíte, není celá

realita. Tyto iluze, které do vás média každý den vtloukají, tyto iluze

se nakonec musí stát dogmatem, pravdou, o které nelze

pochybovat. Dogma se mění v náboženství. Heretici, heretici, jsou

kriminalizováni, patří na hranici. Budete nemilosrdně

pronásledováni.

Údajné události kolem 6. ledna 2021 ve Washingtonu jsou posledním

důkazem absurdního divadla, které v současnosti probíhá. Existují

jasné záběry, které ukazují, že tam byli lidé z FBI a povzbuzovali

Trumpovy příznivce, aby šli do Kapitolu. Známá jsou dokonce i

některá jména lidí z FBI. Tyto záběry ale nebyly připuštěny k

vyšetřování. Nejen to, asi tisíc Trumpových příznivců bylo

uvězněno. Bez poplatku. A to i přesto, že se nedopustili trestného

činu. Nikdo neměl zbraň. Jedinou obětí byla žena zastřelená policií

zezadu, žena demonstrující za Trumpa. Vrchol absurdity.

Údajný proces, který vedli politici (!), umožňoval pouze jednostranné

dokazování, nikdo nezastupoval zájmy obžalovaných. Anglicky se

tomu říká klokaní dvůr, velké divadlo. Vystupoval v hlavním

vysílacím čase televizních společností. Zřejmá otázka: Jsou

Američané tak hloupí? Ano, Američané jsou tak hloupí. Ale bohužel

nejen to.

Twitter je jen malá část gigantické manipulace

Otázkou nyní je, jak špatně mohou manipulátoři dopadnout? V

současné době pracují na závěrečné fázi svého projektu totální

kontroly populace. Umím si představit, že byli „příjemně“

překvapeni, když si uvědomili, že hloupí lidé byli skutečně tak

snadno rozptýlení a ovládnuti koronovým podvodem. Většina lidí

divadlo dodnes neviděla. Těch pár ubohých argumentů používaných

k ospravedlnění otroctví bylo přijato jako přesvědčivých a

papouškovaných. Dokonce i profesoři podlehli svým vštípeným
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obavám. Demokracie zcela kapitulovala. Základní zákon se ukázal

jako odpad. Justice se rozhodla prosadit bezpráví. Média se dala

koupit. A tak to přišlo, jak to přijít muselo.

Otázka: Kolikrát během posledních let politici lhali a podváděli vás a

nás všechny? Pokud to opravdu chcete vědět, vlády nepracují pro

občany. V jejich prospěch úzce spolupracují s velkými

korporacemi. Takový systém se nazývá fašismus.

To, co prozradilo těch pár maličkostí, které Elon Musk ze světa

Twitteru ukázal, by mělo stačit k tomu, aby se všem otevřely

oči. Můžete předpokládat (to je logika systému), že Facebook a

Google jsou podobné Twitteru. Udo Ulfkotte, skutečně skvělý

novinář, který za svou odvahu musel zaplatit smrtí, Udo Ulfkotte,

který zemřel v roce 2017, nás v roce 2014 uvedl do tohoto světa

totální korupce a totální kontroly svou knihou „Koupení novináři“.

Teď je to předposlední kolo na Ukrajině. Putin si konečně uvědomil,

že mluvit už není efektivní. Válka bude muset znovu skončit, než lidé

uvidí, jak jim bylo lháno a podváděno. Největší nebezpečí spočívá v

tom, že psychopati jsou zvyklí na to, že se jim jejich přání splní. Na

penězích nezáleží. Jsou ochotni zaplatit jakoukoli cenu. Zejména v

měně „lidské životy“. Co se stane, když tito zločinci zjistí, že

prohráli? Protože nemohou prohrát. Nikdy jsi neprohrál. Nikdy

nepřiznají, že prohráli. To je předpokladem jejich úspěchu v průběhu

staletí (nebo alespoň posledních 120 let).

Kdyby se Německo z toho šílenství dostalo. Kdyby alespoň

Německo… A kdyby alespoň jeden americký zločin vyšel najevo, aby

ho Němci odhalili.

Buďme upřímní: Jak to bylo doopravdy s Nord Stream 2? Nemůžeš

být tak hloupý, abys nerozpoznal pravdu, alespoň v tomto zřejmém

případě. Nebo? Američané přinesli Německu bídu. Nemají Němci

špetku hrdosti nebo alespoň sebeúcty? Někde v Německu muselo

přežít pár Němců.
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Žít a nechat žít

Krátce před Vánocemi jsem se setkal s Novozélanďanem a jeho

ženou, kteří navštívili Německo a nadšeně se podělili o své

zážitky. Samozřejmě jsem se ptal, kde jsou. Ukázalo se, že byli

většinou ve východním Německu. A řekli mi, co mnozí před nimi

zjistili: Ti na východě jsou jiní než Němci na Západě. A chtěli ode mě

vědět, proč tomu tak je.

Já a moje žena jsme před lety měli stejnou zkušenost. Vysvětlil jsem

těmto Novozélanďanům, že po válce byli Němci na Západě

Američany uvedeni do amerického neomezeného konzumního

světa. Na východě nedocházelo k trvalému vymývání mozků

materialismu, kterému západní Němci podlehli a které přerostlo v

adoraci všeho amerického až do té míry, že sami opustili své

němectví, zatímco východní Němci byli ovlivněni ruskou kulturou,

která kvůli nedostatku materiální masy nechala mimo páru

především tím, že je člověk. To je alespoň moje teze. Můžete mluvit s

lidmi v Lipsku nebo Magdeburgu a oni s vámi budou mluvit upřímně

a upřímně. Alespoň taková je naše zkušenost.

Minulý týden jsem v knihovně potkal ženu, kterou mi knihovník

představil: „Hansi, ona je také z Německa.“ Před dvěma týdny sem

přijela s rodinou. Z Berlína. Řekl jsem, že nejdůležitější pravidlo na

Novém Zélandu je docela jednoduché: žij a nech žít. Kdybychom to

dokázali prosadit ve světě, byli bychom o dost dál. 

————-

Hans-Jürgen Geese 

Sdílet:

 

 


